
经 济 学 研 究

- 哈耶克与马克思关于公正思想的对比研究 杜洪林(5)
- 马克思产权理论的国内研究综述——兼与现代西方产权理论比较
..... 董 君(11)
- 西方经济学说中的心理分析 雷 强(17)
- 基于聚类分析的内蒙古县域经济发展战略研究 巩 芳,白布赫(22)

循 环 经 济

- 国内低碳经济研究的理论综述 杜 涛(26)
- 国内外循环经济研究综述 闫菲菲(29)

东 北 亚 经 济

- 蒙古国生态环境及其东北亚区域合作 敖仁其,娜 琳(34)
- 东北亚经济合作的困境及对策研究 刘俊清(38)
- 战后日本亚洲观及其对东亚地区合作的影响 袁静宇(42)

金 融 研 究

- 我国区域经济差异的解释——国有商业银行角色转换的视角 耿同劲(46)
- 国际碳基金的发展及中国的选择 雷立钧,梁智超(50)
- 欠发达地区信贷市场与经济发展——以内蒙古为例 王海霞,范淑芳(55)
- 贫困山区新型农村合作医疗长效筹资模式可行性分析 肖湘雄,陈立远(59)
- 对我国上证 A 股市场有效性的检验 毕 超,郑 燕,魏喆妍(62)

产 业 经 济

- 特色产业集群视角下的内蒙古稀土产业集群化发展研究.....
..... 张 平,黄家骅,鲍海峰(67)
- 质量安全保障体系对消费者安全农产品选择行为影响的调查分析.....
..... 王可山,王 芳(70)
- 美国乳业产业组织结构探析 潘 斌,侯淑霞,杨振环(74)
- 中国乳制品行业危机分析及其对策 史建文,马 军,齐培潇(77)

财 政 与 税 收

- 中西方税收文化传统对比研究 李广舜(82)
- 税收遵从成本影响因素及在我国的适用性分析 薛 菁(89)
- 《吕氏春秋》的财政思想及启示 彭晓蕾(94)

旅 游 经 济

- 内蒙古入境旅游市场特征分析与预测 杨智勇,斯 琴(99)
- 温泉型旅游目的地形象设计研究 于相贤,吕 君(104)

书 评

- 《中国涉农税制研究》书评..... 王金秀(109)
- 国际化背景下中国本土零售企业的成长路径——《零售企业竞争优势》评介 ...
..... 李 刚(111)

Journal of Inner Mongolia Finance and Economics College
No. 3, 2010 (Sum, No. 134)
Contents

Economics Study

- A Comparative Study about Justice View of Hayek vs. Karl Marx* DU Hong - lin(5)
Review of Domestic Research on Marx's Property Right Theory
——*Comparison with Modern Western Property Theory* DONG Jun(11)
Psychological Analysis in Western Economic Theories LEI Qiang(17)
Study on County Economy of Inner Mongolia Based on Cluster Analysis GONG Fang, BAI Bu - he(22)

Circular Economy

- Theoretical Summary of Low - carbon Economy Development in China* DU Tao(26)
Review of Circular Economy Development at Home and Abroad YAN Fei - fei(29)

Northeast Asian Economy

- Study on the Ecological Environment and Regional Cooperation with Northeast Asia in Mongolia* Aorenqi, Nalin(34)
The Research of Plight and Countermeasures in Northeast Asia Economic Cooperation LIU Jun - qing(38)
Japan's Asian Outlook and the Effects on Northeast Asian Cooperation After the Second War YUAN Jing - yu(42)

Financial Research

- Economic Difference in Different District and the Conversion of State - owned Commercial Banks* GENG Tong - jin(46)
On the Development of International Carbon Fund and China's choice LEI Li - jun, LIANG Zhi - chao(50)
Credit Market and Economic Development in Underdeveloped Areas: a Case of Inner Mongolia
..... WANG Hai - xia, FAN Shu - fang(55)
Feasibility Analysis on New Rural Cooperative Medical Long - acting Financing mode in Poor Mountainous areas
..... XIAO Xiang - xiong, CHEN Li - yuan(59)
Efficiency Tests of SHSE's A - share market in China BI Chao, etc. (62)

Industrial Economy

- Study on Rare Earth Industry Clustering Development in Perspective of Characteristic Industrial Cluster in Inner Mongolia*
..... ZHANG Ping, etc. (67)
Effects of Quality Security Assurance System on Safe Agricultural Products Choice of Consumer
..... WANG Ke - shan, WANG Fang(70)
Exploring and Analyzing on Industry Organizational Structure of American Dairy Industry PAN Bin, etc. (74)
Crisis and Strategy of China's Dairy Industry SHI Jian - wen, etc. (77)

Finance and Tax

- Comparative Study on Chinese and Western Tax Cultural Tradition* LI Guang - shun(82)
Analysis on Affecting Factors of Tax Compliance Costs and Its Applicability in China XUE Jing(89)
The Thought of Public Finance and Enlightenment in Lu's Spring and Autumn PENG Xiao - lei(94)

Tourism Economy

- The Analysis and Forecast on Inbound Tourism Market in Inner Mongolia* YANG Zhi - yong, Siqin(99)
Image Design for Hot Spring Type Tourism Destination YU Xiang - xian, LU Jun(104)

Book Review

- Comment on "Study on the Tax System Related to Agriculture in China"* WANG Jin - xiu(109)
Growth Path of China Native Retail Enterprise under the Background of internationalization——Review of "Competitive Advantage of Retail Enterprises" LI Gang(111)

Executive Editor of This Issue: ZHANG Xiao - juan

Translator: ZHANG Xiao - juan